

Justice and Legal Affairs, presented to the House on Friday, October 25, 1985, be concurred in.

And debate continuing;

By unanimous consent, it was ordered,—That further to the Order made on Friday, December 13, 1985 and notwithstanding Standing Order 94(1), a special committee be appointed to act as a Parliamentary Task Force to examine the pricing of domestic wheat and its products from the farmgate through to the retail market place, in order to provide wheat producers with higher returns for the sale of wheat for human consumption, while avoiding undue hardship to processors, consumers and other wheat users, and to examine parity pricing;

That the Committee be composed of seven members;

That the Committee have all the powers granted to Standing Committees pursuant to the provisions of Standing Order 96(1);

That the Committee or members of the Committee be empowered to adjourn or travel to Montreal, Toronto, Saskatoon and Edmonton if the Committee deems necessary, and that if it seems fit the required staff accompany the Committee or members thereof, as the case may be;

That the Striking Committee be empowered to consider and report on the Membership and that this report be deemed adopted when tabled in the House; and

That the Committee report, on the pricing of domestic wheat, not later than Friday, May 9, 1986.

Debate was resumed on the motion of Mr. Robinson, seconded by Mr. Nystrom,—That the First Report of the Subcommittee on Equality Rights of the Standing Committee on Justice and Legal Affairs, presented to the House on Friday, October 25, 1985, be concurred in.

And debate continuing;

A Message was received from the Senate, as follows:

Ordered,—That the Standing Joint Committee on Official Languages be authorized to examine the expenditures set out in Privy Council Vote 15 of the Estimates laid before Parliament for the fiscal year ending 31st March, 1987; and

That a Message be sent to the House of Commons to acquaint that House accordingly.

*Returns and Reports Deposited with the
Clerk of the House*

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 67(1), namely:

By Mr. Crombie, a Member of the Queen's Privy Council,—Report of the Department of Indian Affairs and Northern Development for the fiscal year ended March 31,

questions juridiques, présenté à la Chambre le vendredi 25 octobre 1985, soit agréé.

Le débat se poursuit;

Du consentement unanime, il est ordonné,—Qu'à la suite de l'ordre adopté le vendredi 13 décembre 1985 et nonobstant l'article 94(1) du Règlement, un comité spécial soit constitué pour agir comme Groupe de travail parlementaire chargé d'examiner la question de l'établissement des prix du blé domestique et de ses produits depuis la ferme jusqu'au marché afin d'assurer aux producteurs un meilleur prix de vente du blé destiné à la consommation humaine tout en évitant des difficultés indues pour les transformateurs, les consommateurs et les autres usagers, et, pour étudier la question de la parité des prix;

Que le Comité soit constitué de sept membres;

Que le Comité ait tous les pouvoirs conférés aux comités permanents conformément aux dispositions de l'article 96(1) du Règlement;

Que le Comité ou ses membres soient autorisés à voyager à Montréal, Toronto, Saskatoon et Edmonton si le Comité le juge nécessaire, et que le personnel requis accompagne les membres du Comité pour le Comité, selon le cas, si celui-ci le juge approprié;

Que le Comité de sélection soit autorisé à faire une étude et à présenter un rapport sur la composition du Comité spécial, et que ledit rapport soit réputé adopté lorsqu'il sera déposé; et

Que le Comité présente son rapport sur l'établissement des prix du blé domestique au plus tard le vendredi 9 mai 1986.

Le débat reprend sur la motion de M. Robinson, appuyé par M. Nystrom,—Que le premier rapport du sous-comité sur les droits à l'égalité, du Comité permanent de la justice et des questions juridiques, présenté à la Chambre le vendredi 25 octobre 1985, soit agréé.

Le débat se poursuit;

Le Sénat transmet un message dont voici le texte:

Ordonné: Que le Comité mixte permanent des langues officielles soit autorisé à étudier les dépenses projetées au crédit 15 du Conseil privé contenu dans le Budget des dépenses déposé au Parlement pour l'année financière se terminant le 31 mars 1987; et

Qu'un message soit transmis à la Chambre des communes pour l'en informer.

*États et rapports déposés auprès du Greffier
de la Chambre*

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément à l'article 67(1) du Règlement, savoir:

Par M. Crombie, membre du Conseil privé de la Reine,—Rapport du ministère des Affaires indiennes et du Nord canadien, pour l'exercice financier terminé le 31 mars 1985,